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Protokół nr 66/2007 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 13.12.2007 r. 

 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 

Porządek posiedzenia:  

 

1) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów, kierowników referatów. 

 

p.o. Kierownika Referatu Programów Pomocowych p. Agnieszka Wolańska przedstawiła: 

 

1) wyrażenie zgody na aplikację o środki na realizację zadania pn. „Wszyscy dla wszystkich 

- partnerstwo z doświadczeniem” w ramach konkursu organizowanego przez Fundację 

Fundusz Współpracy (dofinansowanie w ramach Projektu  „Upowszechnianie ekonomii 

społecznej w Polsce na podstawie doświadczeń PIW EQUAL” ). Program nie wymaga od 

Starostwa wniesienia wkładu własnego. 

Zarząd wyraził zgodę na aplikację o środki na realizacje ww. zadania. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 

2) wyrażenie zgody na aplikację o środki na realizację zadania pn. „Aktywny Europejczyk 

45 +” w ramach konkursu pilotażowego Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

Priorytet VIII, Działanie 8.1 Rozwój pracowników i przedsiębiorstw w regionie” 

ogłoszonego przez Samorząd Województwa Pomorskiego.  Program nie wymaga od 

Starostwa wniesienia wkładu własnego. 

Zarząd wyraził zgodę na aplikacje o środki na realizacje ww. zadania. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 

3) wyrażenie zgody na zagwarantowanie środków na  pokrycie różnicy w kwocie 1.262,60 zł 

za sztukę infomatu ze środków własnych budżetu. (dot. Projektu „E-powiat budowa 

społeczeństwa informacyjnego w powiecie lęborskim.”). Ofertę złożyła tylko jedna firma: 

INFOBOX SP. Z O.O. ul. Kraszewskiego 9 z Cieszyna. Zaproponowana przez oferenta 

kwota  119.970 zł (netto), podatek VAT (22%)  26.393,40 zł. Ustalona wartość 

zamówienia 110.655,74 zł (netto). Cena jednostkowa infomatu wyniosła 16.262,60 zł 

(brutto). Kwota zaproponowana przez oferenta przewyższa o 1.262,60 zł (brutto) 

zaplanowaną w projekcie wartość przeznaczoną na jednostkę (informat).   

W związku z powyższym uzyskano pisemne opinie o gwarancji pokrycia różnicy                 

w kwocie 1.262,60 zł za sztukę infomatu ze środków własnych budżetu jednostek 

zaangażowanych w realizacje projektu: Gmina Wicko, Gmina Nowa Wieś Lęborska, 

Gmina Miasto Lębork.  

Zarząd zatwierdził wybór oferty, tym samym wyrażając zgodę na zwiększenie 

finansowania w ramach realizowanego zamówienia. Zamawiający nie odrzucił żadnej 

oferty oraz nie wykluczył z postępowania o udzielenie zamówienia żadnego                                

z Wykonawców.   

 / 5 głosów za/ 
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 p.o. Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Iwona Reszka przedstawiła: 

 

1) wnioski dyrektorów szkół i placówek oświatowych dot. finansowania doskonalenia 

zawodowego na rok szkolny 2008 ( wnioski złożone po terminie). Wnioski należało 

składać do 30.11.2007 r., jednak nie zrobiły tego następujące szkoły i placówki 

oświatowe: Specjalny Ośrodek Szkolno- Wychowawczy, Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 1, PCE- Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 oraz Powiatowe 

Ognisko Artystyczne. 

Zarząd wyraził zgodę na uwzględnienie wniosków  złożonych po terminie. Zwrócono 

uwagę, iż należy pamiętać  o tym fakcie przy określaniu nagród dla Dyrektorów w 2008 

roku. 

 / 5 głosów za/ 

 

2) opinia Radcy Prawnego dot. zgody na przesunięcie terminu rozliczenia dotacji dla 

Uczniowskiego Klubu Sportowego w Łebie, oraz dla Stowarzyszenia Forum 

Gospodarczo- Turystycznego w Łebie- załącznik numer 1. 

Zarząd przyjął opinię Radcy do wiadomości. Należy rozeznać czy istnieje takie 

rozwiązanie sprawy by Stowarzyszenie Forum Turystyczno-Gospodarczego p. Celiny 

Grabowskiej, oraz Uczniowskiego Klubu Sportowego w Łebie rozliczyły się z dotacji bez 

wyciągania konsekwencji prawych, tj. zgodnie z art. 211 (Dz. U. 2005  Nr 249, poz. 2104 

ze zm), gdzie środki przeznaczone na sfinansowanie zadań z dotacji podlegają zwrotowi 

przez beneficjenta wraz z odsetkami w wysokości określonej jak dla zaległości 

podatkowych. 

Jednocześnie środki wykorzystane niezgodnie z przeznaczeniem powodujące 

niezrealizowanie pełnego zakresu rzeczowego projektu, określonego w umowie wyklucza 

prawo otrzymania środków na realizację projektu w ramach programów finansowanych                

z udziałem tych środków. Okres wykluczenia rozpoczyna się do dnia, kiedy decyzja stała 

się ostateczna, zaś kończy się z upływem 3 lat od dnia dokonania zwrotu środków. Należy 

ustalić czy istnieje możliwość pominięcia okresu wykluczenia w powyższej sytuacji. 

 

3) wniosek o skierowanie Mateusza Formeli do Specjalnego Ośrodka Szkolno- 

Wychowawczego w Lęborku. 

Jeśli Starosta Słupski, zadeklaruje wolę pokrycia kosztów nauczania specjalnego dla 

Mateusza Formeli od stycznia do sierpnia 2008 roku, Zarząd wyrazi zgodę na przyjęcie go 

do SOSW w Lęborku od stycznia 2008 roku. 

 

4) podjęcie decyzji w sprawie kwoty 12.200 zł przeznaczonej na dotacje na finansowanie 

zadań do realizacji przez stowarzyszenia. 

Zarząd przyjął informację i zostawił tę kwotę w budżecie, jako wolne środki. 

Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, iż od lutego 2008 roku zostanie zwiększona 

obsada o 1/2 etatu informatyka. W momencie gdyby były środki finansowe na uruchomienie 

portalu sportowego, mogłaby ta osoba zajmować się bieżącą obsługą strony starostwa przy 

której można by było rozwinąć portal, który również mógłby obsługiwać zatrudniony 

informatyk. 

Zarząd wyraził zgodę, aby członek Zarządu p. Maciej Barański zrobił rozeznania wśród 

grafików, którzy mogliby wykonać stronę internetową dot. portalu sportowego i przedstawili 

propozycje koncepcji strony oraz ofertę cenową. 

/ 5 głosów za/ 
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5) wniosek rodziców uczniów klasy II Technikum Mechanicznego z Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 1 o umożliwienie pobierania praktyki w firmie Numafa. 

Wniosek należy rozważyć wg właściwości i w związku z tym należy przekazać go do 

Dyrektora ZSP nr 1 w Lęborku p. Ryszarda Rozwadowskiego. 

 

6) informacja dot. ujednolicenia systemu księgowego w szkołach i placówkach 

oświatowych. 

Przede wszystkim ze względu na brak aprobaty dot. ujednolicenia przez księgowe 

szkół i palcówek oświatowych Zarząd odstąpił od ujednolicenia programów finansowych                         

w szkołach i placówkach oświatowych w systemie Vulcan Sigma. 

Programy finansowe, kadrowe zostają wg uznania szkół, ale starostwo szczegółowo 

określa analitykę, którą mają opracowywać i przesyłać szkoły i placówki oświatowe.               

W Starostwie zbiorcza analiza będzie przeprowadzana za pomocą programu Vulcan 

Sigma. 

 / 5 głosów za/ 

 

Członek Zarządu p. Maciej Barański zaproponował, by przyjąć zasadę , aby arkusze 

organizacyjne były przedstawiane w formie elektronicznej do marca., wiąże się to                        

z błędami mogącymi wystąpić przy tworzeniu arkusza. 

 

Sekretarz Powiatu p. Danuta Mikołajczyk przestawiła: 

 

1) stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie skarg p. Teresy Ossowskiej- Szarej z dnia 12 

grudnia 2007 r.- załącznik numer 2. 

Komisje uznała skargi w sprawie : 

– w kontekście podjęcia uchwały nr 52/2007 ( unieważnienie konkursu na dyrektora 

szkoły) 

– w związku z podejmowaniem decyzji, wprowadzających organa szkoły w błąd, 

skutkujący dezorganizacją ich pracy 

– na decyzję Zarządu E. I. 4331-46-3/2007 z dnia 17.08.23007 r.  

za bezzasadne. 

Zarząd przyjął do wiadomości stanowiska Komisji Rewizyjnej ww. sprawach. 

 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Żaneta Płotka 

 

 


